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Abstract (en)
[origin: CN106935452A] The invention provides an electrical protective device. The electrical protective apparatus of modular configuration
comprises: an actuating mechanism (50) of a mobile contact (32); and - an arc quenching chamber (51) with a first conductive horn (52) bearing a
fixed contact (31) and with a second conductive horn (53) electrically connected to the mobile contact (32); characterized in that at least part of an
annular armature (40) of an electrical transformer (35) sensitive to predetermined conveying conditions is situated, in relation to a section (60) of the
second conductive horn (53) that is inclined towards the back face (13) of the apparatus and towards the arc quenching chamber (51): - towards the
back face (13); and - opposite said inclined section (60) of the second conductive horn (53), in a front-to-back direction (55).

Abstract (fr)
Cet appareil comporte : - un mécanisme (50) de commande d'un contact mobile (32) ; et - une chambre (51) d'extinction d'arc avec une
première corne conductrice (52) portant un contact fixe (31) et avec une seconde corne conductrice (53) reliée électriquement au contact mobile
(32) ; caractérisé en ce qu'au moins une partie d'une armature annulaire (40) d'un transformateur électrique (35) sensible à des conditions de
cheminement de courant prédéterminées est située, vis-à-vis d'un tronçon (60) de la seconde corne conductrice (53) incliné vers la face arrière (13)
de l'appareil et vers la chambre d'extinction d'arc (51) : - du côté de la face arrière (13) ; et - au droit dudit tronçon incliné (60) de la seconde corne
conductrice (53), suivant une direction avant-arrière (55).
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